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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mit tesz a kormány a Hintalovon Alapítvány jelentése 
után a gyermekjólét és gyermekvédelem területén? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A  gyermekvédelmi  rendszert  is,  hasonlóan  a  szociális  szektor  más  területeihez,  tartós
munkaerőhiány jellemzi.  Kevesebb gyermek született, ugyanakkor több azoknak a száma, akik a
gyermekvédelmi  szakellátásban  nevelkednek.  Nincs  elegendő  nevelőszülő  sem  a  rendszerben,
hiszen alulfizetettek és a havi gyermekekre járó ellátmány sem elég már. A Hintalovon alapítvány
készített  egy jelentést,  mely  a  2022-es  évet  vizsgálta,  ez  sorrendben már  a  hetedik.  A jelentés
alapján látszanak a rendszerszintű problémák, hibák, melyek megoldásra várnak.

Kérem, hogy szíveskedjék válaszolni az alábbi kérdésekre:

1. Mit tesz a kormány a gyermekvédelmi rendszer megerősítésének érdekében?
2. Milyen intézkedéseket tervez a kormány, melyeknek segítségével több fiatal választaná a 

szociális szakmai képzéseket és az azt követő – a szakmában történő - elhelyezkedést?
3. Milyen reprezentatív kutatásokat végeztet a kormány a gyermekvédelmi rendszerrel, a 

gyermekek sorsával, a nevelőszülői hálózattal kapcsolatban?
 

Segítő együttműködését előre is köszönöm.
Budapest, 2023. május 31.
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